

Preview 1st fixed price online-catalogue 2025

Today I offer my enlarged price-lists with covers and postcards of German postal & local history, geography & topics A (Archaeology) to Z (Zoo). The first online-catalogue will start with the German federal country of Hesse (Hessen, old zip codes 35.. and 60.. - 64..) , Baden-Wuerttemberg (old zip codes: 68 - 69.., 70 - 79..) and Northrhine-Westfalia (old zip codes 40.. - 49.. and 50.. - 59..) from 1900 until today. My catalogue will contain now over 11.000 items now. All lots with *fixed prices including 19% tax (VAT), no lot fee*, for the buyer, *only* postage and insurance fee.

You will find a **topical and postal history register** at the **bottom** on this catalogue (in German).

You find this catalogue here: www.wapler-festpreis.de

Prévision 1^{er} catalogue de prix fixe en ligne 2025

Je propose des listes de prix fixe en ligne avec thèmes locales et histoire allemande, histoire postale et des thèmes universelles de A (Archéologie) à Z (Zoo). Le premier catalogue contient la Hesse (Hessen) avec les codes postaux anciens: 60.. - 64.. (la Hesse et la Hesse sud) et 35.. (la Hesse nord) et Bade-Wuerttemberg (ancien code 70.. - 79..) , Nord-Rhin-Ouestfalia (code postaux 40.. - 49.. & 50.. - 59..) Le catalogue offre actuel environ 11.000 lots de 1900 jusqu' à aujourd'hui. Tout les lots *contiennent la taxe de 19% (T.V.A.) , pas de redevance de lot*, l'acheteur paye seulement affranchissement et une petite assurance.

Un **registre thématique et histoire postale** complètement **au dessous !**

Suivant le catalogue en ligne: www.wapler-festpreis.de

Vista su 1° catalogo prezzi fissi online 2025

Racomando dei listini prezzi relativi a storia postale e locale tedesca, geografia & soggetti e temi vari della A (archeologia) alla Z (zoo). Il 1° catalogo online inizia con l'Assia (regione della Germania), vecchi CAP: 60.. - 64.. (Francoforte sul Meno, Assia sud etc.), 35.. (Kassel etc. Assia del nord) e Baden-Wuerttemberg (CAP 70.. - 79..) e Nordrhein-Westfalia (vecchi CAP: 40.. - 49.. & 50.. - 59..) dal 1900 ad oggi. Tutti i 11.000 lotti prezzo fisso sono comprensivi dello 19% di IVA e senza commissioni per l'acquirente, a suo carico soltanto spese di affrancatura e di assicurazione.

Un **registro tematico, storia postale e motivi a basso** del catalogo!

Di seguito il catalogo online: www.wapler-festpreis.de

Email: wapler-auktion@t-online.de